
Team Coma vs Brandvæsenet 0-3 
Mandag den 02.10.06 Kløvermarken  
Målscorer:  

Flot pokalfight  

Allerede i London kunne man fornemme at Comaerne ville gå ind til denne kamp med en vilje og stålfast tro på 
at man ville spille sin chance for en finaleplads. Det er længe siden at jeg har set et holdet lyse så langt væk af 
koncentration og gejst. 
 
Team Coma er et godt hold, ikke verdensklasse, men Coma klasse. Vi har spillere som mixer mellem "kan spille 
fodbold" og " vil gerne spille fodbold" og dette er et godt mix for holdets egenskaber når man spiller i de rækker 
som vi spiller i. Det betyder også at vores muligheder for omrokeringer er gode, men vi udnytter det bare ikke 
optimalt...jeg tror nok at det kaldes taktiske oplæg. 
 
So what..... 
 
Vi tabte mandagens pokalsemifinale med 0-3 til Brandvæsenet. Et fair resultat idet de var bedre end os på et 
eneste punkt og det var formen. Brandvæsenet var i langt bedre form end os og de havde vel en omkring 14-
15 kampe mere i benene end os. Dette tror jeg gjorde det endelige udslag. 
 
Nuvel,-der var stadig "London" i benene...det var tydeligt, men for helvede da,- I kæmpede indædt alligevel og 
I gav ikke op. Det skal I fandme have meget stor ros for. På trods af banens beskaffenhed og den senere 
Tsunami som huserede over Kløvermarke,-spillede I faktisk jeres chance helt frem til sidste dommerfløjt. Vi 
havde vores chancer til at score, men jeg vil ikke kalde synderne for syndere, men derimod for helte. Helte 
fordi de var med til at spille bolden op til en chance, og helte for derefter at tage ansvaret med at afslutte. 
 
Der blev lavet nogle omrokeringer i løbet af kampen som gav spillet flere muligheder, men lige fedt hjalp det, 
ind ville bolden ikke. Jeg gider ikke nævne nogle dårlige ting fra kampen fordi det ville være at pisse på jeres 
store indsats, men såmænd også fordi at I spillede med gejst og vilje og det er i fodboldens ABC en ligeså stor 
ting som at kunne afdrible en modstander. 
 
I faldt med æren og I var ikke på noget tidspunkt udspillet og hvis der er nogen som er skuffet????....så glem 
det. Brandvæsenet fik kamp til stregen. 
 
Desværre kunne Stone og jeg ikke deltage i "afterskiiiiiiing" efter kampen,-vi var plørevåde og af samme årsag 
valgte vi at køre hjem, ikke det perfekte farvel for sæsonnen og det beklager vi. 

 


